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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

 

 

Kildegårdskolen - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 22. maj Tid: 17:15-20:00 

Mødested, afd.  vest 

Forplejning Janne 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Michael Skat Barrett, Pia Larsen, Rune Barslund, Ardi Shaqiri, Yosef 
Nasser 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Janne Petersson, Niels Egebjerg, Pia 
Larsen, Ardi Shaqiri 

Afbud Knud Frederiksen, Michael Skat Barret og Rune Barslund,  Yosef Nasser 

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Camilla 

Indbudte   

Dagsorden 

1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

3. Kl. 17.20 Sang 2 

4. Kl. 17:25 Meddelelser 2 

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2 

6. Kl. 18:15 Økonomi 3 

7. Kl. 18:45 Voldsomme hændelser mellem børn 3 

8. Kl. 19:25 Arbejdsdag 3 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4 

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 4 

11. Næste møde d. 18. juni 4 

12. Evt. 4 
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat: Godkendt 

 

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

Lisbeth og Marie 

3. Kl. 17.20 Sang 
Det er i dag et vejr et solskinsvejr 

4. Kl. 17:25 Meddelelser 
 

Elevråd 

- ingen meddelelser 

 

Medarbejderrepræsentanter 

- ingen meddelelser 

 

Ledelse:  

- Vi havde en god teaterkoncert på mellemtrinnet 
- Vi kæmper med at holde nogle drenge væk, som ødelægger ting på skolen. De går ikke på skolen, og skolen 

har anmeldt det. Vi har et godt samarbejde med SSP og politiet.  
- Vi havde en fantastisk sidste skoledag. Det samme gælder fælles sidste skoledag i Herlev.  
- I det kommende skoleår, som noget nyt, tilbyder vi 9 valgfag.  

 

Bestyrelsesforperson 

- Principper for trivsel, dannelse og uddannelse er sendt ud til LMU og Årgangskoordinator(personalet).  
- 15. juni: fælles arbejdsdag i bestyrelsen, hvor der arbejdes med de principper, der pt er i gang.  
- Bestyrelsesforpersonen har deltaget i et møde, hvor der blev talt om investering af penge i almen delen. 

Beslutningen er endnu ikke taget.  
- Bestyrelsen skal komme med input til kommunal mobilpolitik.  

 

Skoleråd 

- Næste skoleråd er den 3. juni. Niels deltager i stedet for Camilla, Janne er supplement.  

 

Sammen om Skolen 

- Dialog om investering i almen skolerne.  

 

Andet 
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5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig:  

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Referat: 

- Mødet blev aflyst. 
- Arbejdet med artikel 2 er sendt ud i klasserne, afventer tilbagemelding.  

 

 

6. Kl. 18:15 Økonomi 
 

Ansvarlig: Jonas 

 

Baggrund:  
Skolens budget for 2025 er klar og skal godkendes af bestyrelsen. Skolens ledelse præsenterer budgettet. 

 

Formål: 
- præsenteres for budgettet 
- drøfter, om budgettet kan godkendes 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen godkender det fremlagte budget med et planlagt merforbrug på 0,4 mio, under forudsætning af at 
ikke korrekt budgetteret økonomi til forældrebetaling rettes (pt 0,6 mio).  

Skolebestyrelsen bemærker, at skolens merforbrug er forårsaget af skolens proaktive tilgang til at arbejde med at 
nedbringe segregering. 

Skolebestyrelsen udtrykker fuld tillid til skolens ledelse og økonomiske disponering. 

Skolebestyrelsen er opmærksom på formuleringen i styrelsesvedtægten omkring overførsel af +/- 3% og søger at få en 
forklaring. 

 

 

7. Kl. 18:45 Voldsomme hændelser mellem børn 
 

Ansvarlig: Jonas, Camilla og Marie 

 

Baggrund:  
Der er kommet en forældrehenvendelse med spørgsmål til skolens håndtering af voldsomme hændelser mellem børn. 
Herunder om der er procedurer eller lignende der følges, eller om der ikke bør være det. På det seneste 
bestyrelsesmøde blev det aftalt, at vi ville tage punktet op på mødet i maj. 
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Formål: 
- At få præsenteret hvordan KGS i dag arbejder med voldsomme hændelser mellem børn. Hvilke procedurer 

ligger der og er de tilstrækkelig implementeret 
- At vurdere i skolebestyrelsen om det er et område vi skal arbejde videre med og hvis ja, hvordan 

 

Referat: 

- Bestyrelsen er blevet orienteret om skolens arbejde med håndteringen af voldsomme hændelse mellem 
børn. Der vil i det kommende skoleår være et arbejde med skolens personale om nye fælleskommunale 
handleplaner, registreringer af episoder og kommunikation mellem skole og hjem. 

- Bestyrelsen fører tilsyn med dette arbejde i det kommende skoleår og ønsker herunder at høre mere om de 
nye handleplaner. 

- Bestyrelsen er optaget af om dette arbejde giver anledning til at indarbejde noget der vedrører skole/hjem 
samarbejdet i eksisterende eller nye principper  

- Bestyrelsen noterer det i årshjulet.  

 

 

8. Kl. 19:25 Arbejdsdag 
 

Ansvarlig: Camilla og Marie 

 

Baggrund:  

De seneste tre år har vi, med succes, haft fælles arbejdsdag på KGS. Det er via disse arbejdsdage lykkedes at skabe 
både fornyelse og forbedringer på skolen, samtidig med at det har været med til at skabe et godt samarbejde og 
fællesskab blandt de fremmødte forældre og elever.  

 

Formål: 
- at beslutte om det er et initiativ vi vil fortsætte med 
- hvis ja, få fastsat en dato (fredag eller lørdag?) 
- hvad skal vi lykkedes med i år? 
- hvordan sikre vi den bedste kommunikation? 
- hvem fra skolebestyrelsen vil deltage i en arbejdsgruppe og hvordan kan vi få flere forældre engageret i 

arbejdsgruppen? 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen bakker op om at fortsætte den fælles arbejdsdag på KGS og skriver bredt ud til forældregrupper for 
at få forældre til at deltage i koordineringen. Datoen bliver lagt i slut september 

 

 

9. Kl. 19:45 Indkomne forslag  
 

Ansvarlig:  

 
Følgende forslag er modtaget:  
 

 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem. 
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Referat: 

 

 

10. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
 

 

11. Næste møde d. 18. juni 

 

 

12. Evt.  
 

 

 

 


